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Månadsmöte 10 februari med Vattenfalls koncernchef Anna Borg 

Cirka 100 veteraner fanns i Vattenfallet och ytterligare cirka 70 deltog digitalt. 

Arbetet mot Fossil Freedom fortsätter. Flera av de stora vätgasprojekten har tillfälligt satts på 
paus även om målen ligger fast. 

Anna deltog på World Economic Forum där deltagarna slog fast att världshandeln polariseras 
och den ekonomiska utvecklingen i världen försämras, främst i Europa. Däremot anser man att 
klimatfrågan är på riktigt.  

Det är, enligt Anna, viktigt att kostnaden för ny elproduktion kan pressas ner. En kombination 
av CfD och riskdelning som nu utarbetas i Sverige kommer att hjälpa till att bygga ny kärnkraft 
kostnadseffektivt. 

Vattenfall strävar efter att vara ledande i energiomställningen och uppnå nettonollutsläpp 
2040. 

Vattenfall arbetar aktivt med att effektivisera kostnader och processer samt öka intäkterna. 

Anna redogjorde för viktiga händelser 2024, laddinfrastruktur, 4000 projekt inom 
nätverksamheten, fortsatt arbete med pumpkraftverket Juktan, ökade investeringar i vind- och 
solanläggningar, livstidsförlängning av befintlig kärnkraft och förberedelse för ny kärnkraft i 
Ringhals. 

Partnerskap är viktigt för Vattenfall. Anna nämnde First Movers Coalition, Hybrit, BASF, Airbus, 
Industrikraft och Heidelberg. 



Sida 2(2) 

På Väröhalvön pågår intensivt arbete med att förbereda ny kärnkraft. Vattenfall diskuterar med 
fyra leverantörer. För storskalig kärnkraft är det EDF och Westinghouse och för mindre 
reaktorer GE Hitachi och Rolls Royce. 

Anna svarade sedan på frågor från deltagarna. 
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Veine Gustavsson, t v och 
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Anna flankeras av Gunnar Lundberg 
och styrelseledamot Cecilia Hellner 

 

 


